

Preussentanz	Herbstkönig	Interconti	v. Consul	Z.: Anders Dahl Helenelyst 1 DK-8220 Brabrand B.: Züchter MwSt. / TAX 0%
DNK333TR1300530	B.	E.St. Herbstlied V	v. Timber	
B.	E.St. Princessa	E.H. Gribaldi	v. Kostolany	
	B.	Pigonja	v. Adenauer	
Pr.St.	Prinz K3	K2	v. Stradivari	
Touch of Memories	R.	St.Pr.u.Pr.St. Perle XXVIII	v. Hohenstein	
DNK333TR0801647	Tender Touch xx	World Record xx	v. Lt.Stevens xx	
B.	Db.	Tender Head xx	v. Drumhead xx	

Maße und Bewertung der Mütter:

Touch of Memories	170	-	20,0	7,5/ 8,5/ 6,5/ 7,5/ 7,5/ 8,0/ 8,0	(Z) SLP 7,32
Tender Touch xx	163	-	19,0	9,0/ 8,0/ 7,0/ 8,0/ 9,0	(DK)
Princessa	167	-	19,5	9,0/ 7,5/ 7,0/ 8,5/ 9,5/ 7,5/ 8,5	(DK)

Der Siegerhengst der dänischen Trakehner Körung feiert seine Vererber-Premiere. Als faszinierender Charmeur mit großer Darstellungskraft betört der aktuelle Champion des Fohlenchampionats von Broholm (DK). Seine Großmutter und auch deren Mutter zählen zu den am höchsten bonitierten Vollblutstuten der internationalen Trakehner Population. Die Mutter ist eine Schwester von Take That (NMS'02/60) der Reitpferdeauktion des Trakehner Hengstmarkts.

The Danish Trakehner stud books champion stallion is celebrating his debut as a sire. The reigning champion of the Broholm (DK) foal championship is a fascinating charmer and performs with thrilling intensity. His second dam as well as her dam count among the TB mares scoring the most points when entered into the international Trakehner population. His dam is a sister to Trakehner Hengstmarkt auction riding horse Take That (NMS'02/60).